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Bevis om tillkännagivande av justerat protokoll 

Justeringen har tillkännagivits på kommunens anslagstavla. 

Beslutande organ Kommunala rådet för pensionärer och personer 

med funktionsvariationer, RPF 

Sammanträdesdatum 2024-05-16 

Datum då anslaget publiceras 2024-05-29 

Datum då anslaget avpubliceras 2024-06-20 

Protokollet förvaras på Socialförvaltningens närarkiv 
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§ 10 Dagordning 

Föredragningslistan godkänns. 

Tillkommande punkter: 

-Information inför EU-valet. 

 

_____ 
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§ 11 Föregående protokoll 

Inga synpunkter 

 

_____ 
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§ 12 Information om bokslut för kommunen 

Information lämnas av Johan Bokinge Ekonomichef. 

Befolkningsutvecklingen följs varje vecka. Nuvarande aktuell siffra är 13 392 

invånare. 

Få barn föds, endast 27 stycken fram till och med mars. 

Från att ha legat på 4:e snabbast växande kommunen 2023 ligger nu Habo på 

19:e plats. 

Bokslutet för 2023 visar på ett resultat på 82 mnkr. 

Stora investeringar görs och behöver göras framöver. Detta innebär att 

kommunen behöver låna mer pengar. 

 

_____ 
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§ 13 Information om arbetet att motverka ensamheten hos 
äldre 

Besök av Jonna Wulf, Frivilligsamordnare. 

Socialförvaltningen har beviljats medel från socialstyrelsen för att arbeta för att 

motverka ofrivillig ensamhet bland äldre i ordinärt boende. 

Jonna Wulf berättar om projektet som innebär att ta fram en plan för att 

motverka ofrivillig ensamhet hos äldre.  

En kartläggning har gjorts kring hur nuläget ser ut och förslag har tagits fram 

på metod, struktur och arbetssätt. Enligt siffror som socialstyrelsen tagit fram 

besväras 55 % av de äldre med biståndsbedömda insatser i ordinärt boende av 

ensamhet. Enligt undersökning visar Habo på en upplevd hög ensamhet. 

Det finns behov av att ta reda på vem som är ensam och varför och utifrån det 

erbjuda insatser och stöd.  

Habo kommun gör redan idag mycket som är bra för att motverka den 

ofrivilliga ensamheten, till exempel arbetet med anhörigstöd och väntjänst. 

Behov av att informera i större utsträckning om till exempel Träffpunkten. 

Många samverkar för att få till olika aktiviteter. 

På Liljekonvaljen har man haft tre träffar för boende i huset. 

Det finns även behov av att kunna erbjuda ett mellanprojekt mellan Gnistan 

och Träffpunkten.  

 

_____ 
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§ 14 Information inför EU-valet 

Carina Magnusson lämnar information. 

Inför EU-valet har valmyndigheten tagit fram ett punktskriftsmaterial. 

Personer med synnedsättning kan från och med den 13 maj beställa 

punktskriftsmaterial för röstning genom ett formulär på val.se. 

De personer som är registrerade som punktskriftsläsare hos Myndigheten för 

tillgängliga medier (MTM) får materialet skickat till sig. 

All distribution av punktskriftsmaterial sker genom Valmyndigheten direkt till 

väljaren. 

 

_____ 
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§ 15 Information från socialnämnden 

Maria Alsén lämnar information. 

-Information om läget på Kärrsgården 

Det är i nuläget inte full beläggning på boendeplatser. Behovet av platser har 

stannat av. 

Man håller noga koll på inkomna ansökningar. Sikta på att öppna upp 

avdelning till hösten om behov finns. 

 

-Semestervikarie 

Är ännu inte helt klart med kommer troligtvis att lösa sig. 

Extra ersättning går ut till vikarie som jobbar under flera veckor. 

Extra ersättning går även ut till personal som flyttar på sin semester. 

Förfrågan har gått ut till personal inom barn- och utbildning som inte arbetar 

under sommaren om att vikariera inom socialförvaltningen. 

En motion har inkommit om att semesteranställa ungdomar med A-traktorer i 

hemtjänsten. Socialförvaltningen har avslagit denna motion. 

 

-Feriepraktik 

Har inga uppgifter om kommunen kommer att ha feriepraktik i sommar. 

 

-Heltidsresan 

Heltidsanställningen fortsätter att öka. 

 

-Avgifter/Hyror 

 Kommunens avgifter och hyror finns på kommunens hemsida. 

Avgifterna räknas årligen upp efter index.  

Hyreskostnaderna följer Habo bostäders uppräkning och är i år 68:-/kvm och 

år. 

 

_____ 
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§ 16 Medborgarlöfte/statistik 

 

Denna information flyttas till nästa möte då information om statistik inte finns. 

Det går att gå in på BRÅ och läsa om medborgarlöftet.  

 

_____ 
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§ 17 Bostadsförsörjningsplan, centrum 

Information lämnas av Linda Tubin, Plan- och exploateringschef. 

Planprogram togs fram 2022. 

Nytt bostadsförsörjningsprogram som ska gälla 2025 - 2028 håller på att tas 

fram. 

Behov finns av mer boende i centrum men där avvaktar man just nu. 

Arbetet med planyta vid stationsområdet är på gång. 

Dialog med länstrafiken pågår om att göra om ytan. En projektör arbetar med 

detta. 

Arbetet med stationsparken i södra delen kommer att påbörjas i höst. Även 

hissen kommer att göras om. 

Offentlig toalett kan eventuellt komma framöver vid stationen. 

Samarbete pågår mellan Habo bostäder, HP-boende och regionen för 

Gunnarsbo centrum med 70 bostäder, verksamhetsyta i bottenvåning och 

vårdcentrum. Tidigast 2027 kan eventuell byggnation börja byggas med 

förutsättning att planen blir klar under nästa år. 

Önskemål finns om trygghetsboende. 

Vad som kommer att hända med ”Wertèns” villa är inte klart. Den hyrs idag ut 

till bostad. Krav från kommunen att villan inte få rivas. 

HSB/ Cederfors planerade bostäder på Munkvägen är överklagat och ligger hos 

regeringen för ett avgörande. 

18 stycken tomter släpps till hösten på Solhöjden. Här är det tomtkö som 

gäller. 

Avloppsreningsverket måste byggas ut och där håller man på med ny 

detaljplan. 

 

Det finns inte så mycket industriområden att tillgå. Finns ett område vid 

Tumbäck. 

_____ 

Frågor som ska behandlas på nästa sammanträde ska vara beredningen 

tillhanda senast onsdagen den28 augusti. 

Eventuella frågor skickas till sekreteraren. 

Nästa sammanträde är torsdagen den 19 september. 


